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Z á p i s n i c a  č. 7/2023 

 zo zasadania OZ 

zo dňa 28.09.2023 o 18.00 hod. 

v kultúrnom dome vo Veľkej Pake 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                       Obec Veľká Paka        
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Z á p i s n i c a  číslo 7/2023 
napísaná na 7. zasadaní obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 28.09.2023 o 18.00 hod. 
v kultúrnom dome vo Veľkej Pake 

 
 
 
 
 

Prítomní: 
 

Mgr. Ivan Seňan, starosta obce  
 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva: 
 
Anita Antalová 
Dominik Bugár 
Jozef Domonkoš 
Zoltán Juhász 
Alena Kosťová 
Ivan Seňan  
Ing. Branislav Tomovič 
 
Hlavný kontrolór obce p. Mgr. Vojtech Ravasz sa ospravedlnil. 
 
 
 
 
 
Zasadanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Mgr. Ivan Seňan, 
ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že sú prítomní siedmi poslanci 
obecného zastupiteľstva, preto zasadanie vyhlásil za uznášania schopné.  
 
Pán starosta Mgr. Seňan oboznámil prítomných, že z rokovania bude 
vyhotovený zvukový a obrazový záznam spojený so živým vysielaním na 
facebookovej stránke obce.  
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P. starosta oboznámil prítomných s programom rokovania. 
 
 
   1.   Otvorenie 
   2.   Voľba návrhovej komisie 
   3.   Kontrola plnenia vlastných uznesení  
   4.   Žiadosti o zmenu ÚPN 
   5.   Správa o vyučovacích výsledkoch v ZŠ vo Veľkej Pake za šk. rok      
          2022/2023 
   6.   Správa o vyučovacích výsledkoch v MŠ vo Veľkej Pake za šk. rok     
          2022/2023 
   7.   Preklenovací úver na projekt: Výstavba zariadení na využitie vybraných  
         druhov OZE v obci Veľká Paka – budova ZŠ a MŠ 
   8.   Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 
   9.   Správa o prebiehajúcich projektoch 
  10.  Rôzne (aktuálne témy, žiadosti, zmluvy) 
  11.  Diskusia 
  12.  Záver 
 
Poslanci nemali žiadne pripomienky, preto navrhol, aby hlasovali. 
 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili s programom 
rokovania. 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení: 
 
Anita Antalová 
                                                                                                        
Zoltán Juhász 
 
Zapisovateľka: Rozália Gašpareková 
 

2.   Voľba návrhovej komisie 
 

P. starosta Mgr. Seňan navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: 
 
Predseda: Alena Kosťová 
Členovia: Ivan Seňan st., Dominik Bugár    
  
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili so zložením 
návrhovej komisie. 
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3.   Kontrola plnenia vlastných uznesení  
 
P. starosta Mgr. Seňan vyhlásil, že uznesenia sa plnia podľa plánu a povahy. 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie plnenia 
vlastných uznesení podľa plánu a povahy. 

 
4.   Žiadosti o zmenu ÚPN 
 
P. starosta Mgr. Seňan požiadal predsedu stavebnej komisie, aby oboznámil  
prítomných so stanoviskom komisie ohľadom zmeny územného plánu pri  
prehodnotení žiadostí Ing. Karola Lysáka a Marcely Lysákovej, a spol. DUO 

QUALITY SE. 

P. poslanec Ing. Tomovič predseda stavebnej komisie oboznámil prítomných so 

stanoviskom komisie zo dňa 22.08.2023. Stanovisko sa prikladá k zápisnici. 

Občan obce p. Barányi, zástupca Lysákovcov sa opýtal, prečo mu nebolo  

stanovisko včas doručené, aby ho mohli preštudovať a vyjadriť sa. 

P. poslanec Ing. Tomovič povedal, že z dôvodu pracovného vyťaženia 

a sumarizácie stanoviska zo zasadnutia stavebnej komisie, dodal, že stanovisko má 

odporúčací charakter, nie rozhodujúci. 

P. poslankyňa Antalová dodala, že na zasadnutí boli prítomní členovia komisie, 

ktorí sa rozhodli spoločne na stanovisku. 

P. Barányi sa vyjadril, že p. poslankyňa Antalová nie je kompetentná vyjadrovať sa 

vo veci. 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že obec je vďačná za spoluprácu pri 
vysporiadaní  vlastníckych práv v danej lokalite, ale pokiaľ nebude navýšená  
kapacita čističky odpadových vôd, zmeny v územnom pláne budú orgánmi 
pravdepodobne zamietnuté. 
P. Barányi pokračoval tým, že oni teraz nechcú hneď stavať rodinné domy, len  

inžinierske siete by pripravili, ako viacerí ľudia v dedine. Dodal, že aj čestné 

prehlásenie o tom dali. 

P. starosta Mgr. Seňan sa vyjadril, že pokiaľ by boli pozemky v územnom pláne  
určené na výstavbu rodinných domov, tak by pravdepodobne nezabránilo  
výstavbe čestné prehlásenie. 
Občianka obce p. Szerda vyhlásila, že aj oni čakajú už 15 rokov na zmeny 
územného plánu. 
P. starosta Mgr. Seňan doplnil, že ich pozemky sú zaradené v územnom pláne 
určené výstavbu chatovej oblasti, ale oni žiadali o zmenu využitia. 

V tom čase ešte kapacita čističky nezabraňovala výstavbám chatiek, čo teraz už nie 

je aktuálne, dodal p. starosta. 

P. poslanec Domonkoš sa opýtal, že keď majú pozemky od roku 2003 v územnom 

pláne, ako napríklad pri záhradníctve, akú dobu majú platné stavebné povolenie? 
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P. starosta Mgr. Seňan sa vyjadril, že to, že pozemky sú územnom pláne, 
neznamená, že je vydané automaticky stavebné povolenie. 
P. poslanec Domonkoš dodal, že tam má prebiehať výstavba 57 domov.  
P. starosta Mgr. Seňan povedal, že momentálne sú vydané stavebné povolenia  
na výstavbu inžinierskych sietí. 
P. poslanec Domonkoš povedal, že to by chceli aj Lysákoví, nežiadajú o nič iné, 
preto on navrhuje, aby súhlasili so žiadosťou, dodal ešte, že sú mnohé pozemky 
v územnom pláne, kde nie je kanalizácia, a sú riešené žumpami. 
P. starosta Mgr. Seňan navrhol, aby zobrali na vedomie stanovisko stavebnej 
komisie a hlasovali o žiadostiach jednotlivo. 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie stanovisko 

komisie výstavby, územného plánovania, pôdneho a vodného hospodárstva, dopravy 

a verejno-prospešných služieb ohľadom podaných žiadostí o zaradenie pozemkov 

do ÚPN. 

 
Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne o schválení žiadosti 
Ing. Karola Lysáka a Marcely Lysákovej o zaradenie pozemku parc. č. 251/25 v k. 

ú. Čukárska Paka do Zmien a doplnkov ÚPN:  

za: 3 (Bugár, Domonkoš, Juhász)  

proti: 3 (Antalová, Kosťová, Tomovič)  

zdržal sa:1 (Seňan) 

Žiadosť  nebola  schválená. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne o schválení žiadosti 
spol. DUO QUALITY SE o zaradenie pozemku parc. č. 541/2 v k. ú. Veľká Paka  

do Zmien a doplnkov ÚPN: 

za: 2 (Bugár, Domonkoš)  

proti: 5 (Antalová, Kosťová, Juhász, Seňan, Tomovič)                

zdržal sa : 0 

Žiadosť  nebola  schválená. 

 

Občianka obce p. Szerda opustila rokovaciu miestnosť. 
 
Občan obce p. Pekárik mal dotaz ohľadom neúčasti hlavného kontrolóra 
na rokovaní, pričom poznamenal, že dúfa, že nebude mať zaplatené za  svoju  
neúčasť. 
P. starosta Mgr. Seňan povedal, že hlavný kontrolór je v pracovnoprávnom 
vzťahu s obcou, a má nárok aj na voľno. Dodal, že jeho práca nespočíva iba 
v účasti na OZ, ktorých bolo tento rok už viac, ako bolo naplánované. 
 
5.   Správa o vyučovacích výsledkoch v ZŠ vo Veľkej Pake za šk. rok      
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2022/2023 
 
P. starosta Mgr. Seňan v krátkosti oboznámil prítomných so správou, ktorú 
pripravila p. riaditeľka Mgr. Anetta Bežová. 
Správa sa prikladá k zápisnici. 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu o 

vyučovacích výsledkoch v ZŠ vo Veľkej Pake za šk. rok  2022/2023, ktorú 

vypracovala Mgr. Anetta Bežová. 

 

6.   Správa o vyučovacích výsledkoch v MŠ vo Veľkej Pake za šk. rok     
2022/2023 
 
P. starosta Mgr. Seňan v krátkosti oboznámil prítomných so správou, ktorú 
vypracovala p. riaditeľka PaedDr. Žaneta Krasňanská. 
Občan obce p. Durila vyslovil svoju pochvalu týkajúcu sa pani učiteliek  
v materskej škôlke. 
P. starosta poďakoval a povedal, že im pochvalu odovzdá. 
Správa sa prikladá k zápisnici. 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu o 

vyučovacích výsledkoch v MŠ vo Veľkej Pake za šk. rok  2022/2023, ktorú 

vypracovala PaedDr. Žaneta Krasňanská. 
 
7.   Preklenovací úver na projekt: Výstavba zariadení na využitie       
vybraných druhov OZE v obci Veľká Paka – budova ZŠ a MŠ 
 
P. starosta Mgr. Seňan navrhol navýšenie prijatého univerzálneho úveru 

vo výške 300 000,- EUR, o 200 000,- EUR na výšku 500 000,- EUR, stým, že sa 

úroková sadzba zníži na 0,5%. Dodal, že obec má schválené viaceré projekty, ktoré 

treba priebežne financovať, doplácať a potrebuje aj určitú rezervu. 

P. poslanec Domonkoš vyslovil svoje obavy ohľadom navýšenia úveru, povedal, že 

sa obáva toho, že sa obec dostane do finančných problémov. 

Občan obce p. Jendek povedal, že zmena úrokovej sadzby je jednoduchá 

matematika, a časom všetko bude len drahšie, preto sa oplatí prijať navýšený úver 

za zníženú úrokovú sadzbu. 

Pán starosta následne p. poslancovi Domonkošovi podrobne vysvetlil výhody 

navýšenia prijatého úveru, ktorý by bol v konečnom dôsledku lacnejší, keďže by sa 

znížila sadzba. Zároveň povedal, že je mu ľúto, že obec musí prijať úver, ale pri 

týchto vysokých investíciách (MŠ, tepelné čerpadlo, zateplenie OcÚ, kanalizácia), 

to je nutné. 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali o  navýšení prijatého univerzálneho 

úveru od Prima Banky a.s. Žilina vo výške 300 000,- EUR, o 200 000,- EUR na 

výšku 500 000,- EUR s úrokovou sadzbou 0,5%, so splatnosťou 10 rokov určeným 
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na investičné a bežné výdavky obce, podľa ponuky Prima Banky a.s., a o poverení  

starostu podpísaním zmluvy nasledovne: 

za: 6                          

proti : 0                        

zdržal sa: 1 (Domonkoš) 

 

8.   Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 
 
P. starosta Mgr. Seňan v krátkosti informoval prítomných s plnením rozpočtu , 
ktorý pripravila pracovníčka obce p. Lelkesová spolupráci so starostom obce. 
P. starosta sa opýtal, či má niekto otázky? 
P. poslanec Domonkoš sa spýtal, či sa zvýšila spotreba energií. P. starosta 
povedal, že spotreba nie, iba cena za energie rapídne stúpla. 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu o 

plnení rozpočtu za I. polrok 2023. 

Občan obce p. Durila upozornil na to, že na futbalovom ihrisku sa stáva, že sa svieti 

aj do polnoci a polievajú aj vtedy, keď prší. 

P. starosta povedal, že posledné dva mesiace je už zabezpečený vypínač, a čo sa 

týka polievania, tak sa mohol nejak narušiť dažďový snímač. 

 
9.   Správa o prebiehajúcich projektoch 
 
P. starosta Mgr. Seňan oboznámil prítomných so správou o prebiehajúcich 
projektoch. 
Správa sa prikladá k zápisnici. 
P. poslanec Domonkoš upozornil na burinou zarastený chodník v Čukárskej 
Pake. 
P. starosta povedal, že sa to stáva na chodníkoch pred neobývanými domami, a 
bude to potrebné postriekať. 
Občan obce p. Durila poznamenal, že to vyzerá na fušérsku prácu. 
P. Lászloová poznamenala, že pri ihrisku je chodník ako húsenková dráha.  
P. starosta povedal, že sa na to pozrie. Dodal, že semienka buriny sa dostanú do 
škáry a následne to zarastá. 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu o 

prebiehajúcich projektoch. 

 

10. Rôzne (aktuálne témy, žiadosti, zmluvy) 
 
a/Zarovnanie pozemkov 
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P. starosta Mgr. Seňan informoval prítomných, že s p. Buchelom došlo  
k dohode o zarovnaní zadnej časti pozemkov pri školskom dvore. P. starosta 
požiadal poslancov, aby hlasovali o schválení zarovnania pozemkov. 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili so zarovnaním zadnej 

časti pozemkov parc. č. 57 a 60 v katastrálnom území Veľká Paka s vlastníkom p. 

Ivanom Buchelom, ktoré susedia s pozemkom parc. č. 44/15,  ktorý je vo vlastníctve 

obce Veľká Paka.  
Zarovnaním nedôjde k zmene výmery.  

 

b/ Odkúpenie  časti  pozemku  pri detskom ihrisku 

 

P. starosta Mgr. Seňan informoval prítomných, že na detskom ihrisku vo Veľkej 
Pake došlo k zisteniu, že oplotenie je zle umiestnené o asi 1meter po celej dĺžke, 
pričom sú tam zasadené krásne gaštany, ktoré by bola škoda vyrúbať, preto  
navrhol, aby túto časť odkúpili od susedov s ktorými už predbežne rokoval,  
a boli by ochotní ho predať za cca 20€/m2. Dodal, že sa jedná o cca 55m2. 
Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne poverili starostu obce 

vypracovaním geometrického plánu za účelom odkúpenia časti pozemku parc.  

č. 182/11, vedľa detského ihriska v katastrálnom území Veľká Paka v prípade, ak 

bude cena 20€/m2. 

 

11. Diskusia 
 

P. poslankyňa Kosťová sa opýtala v akom stave sú dopravné značenia? 

P. starosta povedal, že je potrebné vykonať verejné obstarávanie. 

P. poslanec Juhász sa opýtal, či už riešili spomaľovač smerom na smetisko? 

P. starosta povedal, že bude potrebné vybrať celý pás cesty, pod-betónovať alebo  

osadiť spomaľovacie vankúše. 

P. poslankyňa Kosťová sa opýtala, ako budú riešiť od októbra parkovanie na 

chodníkoch? 

P. starosta povedal, že najskôr by chcel vyzvať obyvateľov na kritických miestach. 

P. poslanec Domonkoš povedal, že obyvatelia si dali urobiť na vlastné náklady  

odstavné plochy, na tých miestach je to vybavené, ale mnohí nemajú také 

podmienky. 

Občianka obce p. Oosterhuis poznamenala, že sú také domy, ktoré majú prázdne  

dvory na parkovanie. 

Občan obce p. Pekárik dodal, že niektorí majú malé pozemky a potom nemajú na 

parkovanie priestor. 

P. poslanec Domonkoš upozornil v Čukárskej Pake pri poslednom dome vedľa 

cesty sú vyložené prekážky, ktoré po odstránení po dvoch hodinách sa objavia 

znovu. 

Občan obce p. Durila upozornil na zvýšený výskyt náletov igelitových vriec zo 

smetiska počas veterného počasia. 
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P. starosta Mgr. Seňan povedal, že tie plasty by nemali byť vôbec v komunálnom 

odpade. 

P. Lászloová sa vyjadrila, že pracovníci skládky, by mali byť pripravení na také  

výkyvy počasia a podľa toho realizovať prekrytie. 

Občan obce p. Pekárik dodal, že ich treba nahlásiť na inšpekciu ŽP. 

Občan obce p. Durila upozornil v Čukárskej Pake v zákrute na vyložené betóny. 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že sú už odstránené. 

P. Durila ďalej upozornil na nutné strihanie kríkov v križovatkách. 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že má také postrehy, stačí zaslať informáciu  e-

mailom, aby to obec mohla hneď riešiť. 

P. Lászloová z Čukárskej Paky upozornila na chýbajúci prechod z ich ulice  

smerom do dediny, dodala, že prechod od White parku im nepomôže. Opýtala sa, 

aký význam má prechod v Malej Pake? 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že má svoj účel, vychádza pri kaplnke a chodník 

bude na tej strane pokračovať. 

Občianka obce p. Oosterhuis vyhlásila, že bola zmerať pozemok pri zákrute, ktorý 

je tak isto široký ako pri White Parku, a nemá ochranné pásmo. 

P. starosta Mgr. Seňan sa vyjadril, že to nie je v zákrute a podľa vyjadrenia 

projektanta (ktoré im už pred časom prečítal) sa tam nedá bez zábradlia vybudovať 

chodník, čo priestorovo nevychádza. P. starosta dodal, že spýta projektanta. 

Občan obce p. Durila povedal, že keď vychádza z Malej Paky smerom na Mierovo, 

nie je osadená tabuľa označujúca koniec dediny. 

P. starosta Mgr. Seňan sa vyjadril, že sa jedná o neoficiálnu cestu, preto je tam iba 

z opačnej strany, aby ľudia rešpektovali začiatok obce. 

Občianka obce p. Oosterhuis sa opýtala, či ešte v tomto roku môžu rátať  

so spomaľovacími vankúšmi, lebo 30-ku dodržujú iba oni, a tá cesta je veľmi 

frekventovaná. 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že musí zistiť rozmery, ceny a uvidí, či to časovo  

budú stíhať. P. starosta poznamenal, že prevádzkovateľ skládky uvažuje 

o uzatvorení cesty z oboch strán, iba pre cieľovú dopravu. 

Občan obce p. Pekárik sa vyjadril, že v Čukárskej Pake v zákrute viackrát 

vyrezávali kríky, ktoré by bolo potrebné natrvalo odstrániť. 

P. starosta Mgr. Seňan povedal, že sa jedná o stavebný pozemok, na ktorom sa 

bude pravdepodobne onedlho stavať. 

 

1. Voľba návrhovej komisie    

          

Uznesenie č. 68/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

 v o l í 

 



 10 

 A/ predsedu návrhovej komisie: Alena Kosťová 

 

 B/ členov návrhovej komisie:  Dominik Bugár, Ivan Seňan  

 

 Celkový počet poslancov: 7 

 Počet prítomných poslancov:7 

 Hlasovanie :   

 za:  7                             proti : 0           zdržal sa : 0 

 

 2.  Kontrola plnenia vlastných uznesení 

 

Uznesenie č. 69/2023 

 

 Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

 berie na vedomie plnenie vlastných uznesení podľa plánu a povahy. 

 

 Celkový počet poslancov: 7 

 Počet prítomných poslancov: 7 

 Hlasovanie :   

 za:  7                          proti : 0             zdržal sa :0  

 

 3. Žiadosti o zmenu ÚPN  

 

Uznesenie č. 70/2023 

 

 Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

 A/ berie na vedomie stanovisko komisie výstavby, územného plánovania, pôdneho    

 a vodného hospodárstva, dopravy a verejno-prospešných služieb ohľadom  

 podaných žiadostí o zaradenie pozemkov do ÚPN. 

 

  Celkový počet poslancov: 7 

  Počet prítomných poslancov: 7 

  Hlasovanie :   

  za: 7                         proti :   0                    zdržal sa : 0 

 

 B/ schvaľuje žiadosť Ing. Karola Lysáka a Marcely Lysákovej o zaradenie  

 pozemku parc. č. 251/25 v k. ú. Čukárska Paka do Zmien a doplnkov ÚPN. 

 

  Celkový počet poslancov: 7 

  Počet prítomných poslancov:7  

  Hlasovanie :   
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  za: 3 (Bugár, Domonkoš, Juhász); proti: 3 (Antalová, Kosťová, Tomovič);  

  zdržal sa:1 (Seňan) 

 

  Žiadosť  nebola  schválená. 

 

  C/ schvaľuje žiadosť spol. DUO QUALITY SE o zaradenie pozemku parc. č.  

  541/2 v k. ú. Veľká Paka do Zmien a doplnkov ÚPN. 

 

  Celkový počet poslancov: 7 

  Počet prítomných poslancov: 7 

  Hlasovanie :   

  za: 2 (Bugár, Domonkoš); proti: 5 (Antalová, Kosťová, Juhász, Seňan, Tomovič);                

  zdržal sa : 0 

 

  Žiadosť  nebola  schválená. 

 

  4.  Správa o vyučovacích výsledkoch v ZŠ vo Veľkej Pake za šk. rok    

  2022/2023 

 

 Uznesenie č. 71/2023 

 

   Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

   berie na vedomie správu o vyučovacích výsledkoch v ZŠ vo Veľkej Pake za šk.      

   rok  2022/2023, ktorú vypracovala Mgr. Anetta Bežová. 

 

   Celkový počet poslancov: 7 

   Počet prítomných poslancov:7  

   Hlasovanie :   

   za: 7                          proti : 0                      zdržal sa : 0 

 

   5.  Správa o vyučovacích výsledkoch v MŠ vo Veľkej Pake za šk. rok     

   2022/2023 

 

Uznesenie č. 72/2023 

 

    Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

    berie na vedomie  správu o vyučovacích výsledkoch v MŠ vo Veľkej Pake za šk.  

    rok 2022/2023, ktorú vypracovala PaedDr. Žaneta Krasňanská. 

 

    Celkový počet poslancov: 7  

    Počet prítomných poslancov: 7 



 12 

    Hlasovanie :   

    za:  7                        proti : 0                       zdržal sa : 0 

 

    6.  Preklenovací úver na projekt: Výstavba zariadení na využitie vybraných    

    druhov OZE v obci Veľká Paka – budova ZŠ a MŠ 

 

Uznesenie č. 73/2023 

 

    Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

    A/ súhlasí s navýšením prijatého univerzálneho úveru od Prima Banky a.s. Žilina  

    vo výške  300 000,- EUR, o 200 000,- EUR na výšku 500 000,- EUR s úrokovou  

    sadzbou 0,5%, so splatnosťou 10 rokov určeným na investičné a bežné výdavky  

    obce, podľa ponuky Prima Banky a.s. . 

 

    B/ poveruje starostu obce podpísaním zmlúv s Prima Bankou a.s. Žilina. 

 

    Celkový počet poslancov: 7  

    Počet prítomných poslancov: 7 

    Hlasovanie :   

    za: 6                          proti : 0                       zdržal sa: 1 (Domonkoš) 

 

    7.  Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 

 

Uznesenie č. 74/2023 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

     berie na vedomie plnenie rozpočtu za I. polrok 2023. 

 

      Celkový počet poslancov:7  

      Počet prítomných poslancov: 7 

      Hlasovanie :   

       za:7                          proti : 0                       zdržal sa: 0 

 

8. Správa o prebiehajúcich projektoch 

 

Uznesenie č. 75/2023 

 

      Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

      berie na vedomie správu starostu obce o prebiehajúcich projektoch. 
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      Celkový počet poslancov: 7  

      Počet prítomných poslancov: 7 

      Hlasovanie :   

      za: 7                         proti :  0                      zdržal sa:0 

 

      9. Zarovnanie pozemkov  

 

Uznesenie č. 76/2023 

 

        Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

        súhlasí so zarovnaním zadnej časti pozemkov parc. č. 57 a 60 v katastrálnom  

        území Veľká Paka s vlastníkom p. Ivanom Buchelom, ktoré susedia  

        s pozemkom parc. č. 44/15,  ktorý je vo vlastníctve obce Veľká Paka.  

        Zarovnaním nedôjde k zmene výmery.  

 

         Celkový počet poslancov: 7  

         Počet prítomných poslancov: 7 

         Hlasovanie :   

         za:7                          proti : 0                       zdržal sa:0 

 

10.  Odkúpenie  časti  pozemku  pri detskom ihrisku 

 

Uznesenie č. 77/2023 

 

          Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 

          poveruje starostu obce vypracovaním geometrického plánu za účelom   

          odkúpenia časti  pozemku parc. č. 182/11, vedľa detského ihriska  

          v katastrálnom území Veľká Paka. 

 

          Celkový počet poslancov: 7  

          Počet prítomných poslancov: 7 

          Hlasovanie :   

          za: 7                         proti :  0                      zdržal sa: 0 

 
                                                                                                                                          
Po vyčerpaní programu sa p. starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
schôdzu OZ.  
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                                                                                      Mgr.  Ivan  S e ň a n  
                                                                                             starosta obce      
 
 
 
 
 
Overovatelia:         Anita Antalová 
 
 
 
 
 
                                    Zoltán Juhász 
 
 
 
 
                                 
Zapísala:                  Rozália Gašpareková 


